



|   |   |
|---|---|
| Emne  | Referat fra Kredsbestyrelsesmøde  |
| Formål med mødet                                | Primære formål:<br>At få Formanden klædt på til efterfølgende HB-møde med relevante bemærkninger fra medlemmer og bestyrelsen. Herunder en åben dialog omkring eventuelle problemstillinger fra medlemmer/huse i Kredsens område.<br>Sekundære formål:<br>Orientering fra diverse møder.  |
| Dato  | Mandag, den 6. november 2017  |
| Sted  | Skattecenter Haderslev  |
| Tilstede  | Anita B Illum, Kim Jensen, Peter Hansen, Tine Todsén, Martin Illum Rodam, Winnie W Andersen, Torben Elian, Stine Palmelund, Steen Lauridsen og Peter Jørgensen  |
| Afbud fra                                       | Jacob Bork Klitgaard, Eva Sandager Hansen, Birgit Elnegaard, Bjarne Andersen og Allan Christensen   |
| Referent  | Peter D Jørgensen   |
| Ordstyrer                                       | Torben  |
| <b>Dagsorden</b> (punkterne er prioriteret)     |   |
| 1) Velkomst – (O)                               | Anita bød velkommen, og kredsbestyrelsen havde en kort drøftelse af værktøjskassen og hvad denne burde/skulle indeholde. Gennemgik dagsordenen. Der blev godkendt.  |
| 2) Opmærksomhedspunkter                         | Ingen yderligere  |
| 3) Nyt Skattevæsen-<br>Fra en til syv styrelser | <b>Odense</b><br>Motor – der er stor frustration hos mange af medarbejderne.<br><b>Ribe</b><br>Inddrivelse enkelte er søgt væk/flyttet.<br>Skal i gang med ombygning<br><b>Middelfart</b><br>Toldenhederne er gået sammen om et brev til skatteudvalget, borgmester i Middelfart mv. omkring hvilke konsekvenser flytningen til Århus kan få. |

Nyt lejemål fyldes op med gældsstyrelse, direktion og lign.  
Toldafdelingen rykker på Sjællandsvej 27 den 17.11.2017.

#### **Tønder**

Møde med Lene Roos, der skal ske opfyldning til 240 medarbejder  
– tilførsel på 90.

#### **Haderslev**

Mødelokaler inddrages i januar 2018 til kontorer.

#### 4) HB-dagsorden (D-B)

Ad pkt. 3 Konstituering herunder valg af næstformand, situationen  
drøftet.

Ad pkt. 6 Værktøjskasse. Generel drøftelse og forslag om ønsker.

#### 5) Orientering fra valghederne, koordinerende TR, kompetence og arbejdsmiljø (O - D)

1. UC-Syd forsøger at få den nye bacheloruddannelse i Skat.  
Der er forskellig mødeaktivitet om emnet.
2. Skrevet til skatteministeren om et møde, i forbindelse med hans  
besøg hos UC-Syd.
3. Der er en afventende stemning omkring nyt skattevæsen.
4. Pensionistmøde den 15.11.2017

#### **Tønder**

1. Skal til møde i Haderslev vedr. pension.

#### **Ribe**

1. Seniorer indbudt til møde vedr. pension mv. den 16.11.2017,  
nogle ledere deltager.
2. Er ved at forberede ombygning.

#### **Middelfart**

1. Skal snart flytte
2. Anita – vi skal undersøge om der er behov for pensionsmøde.
3. Stine deltager delvis i uddannelsesudvalg vedr. TOLD

#### **Odense**

1. Har haft pensionistmøde i sidste uge, 2 dage i Lerchesgade og 1  
dag i KC

#### **Svendborg**

1. Pensionistmøde 13.11.2017
2. Opslag på 2-3 medarbejdere i person (Jette Haastrups afdeling)
3. Martin indtrådt i redaktionsudvalget.

#### **Koordinerende**

**Person og Datakontrol Tine Todsén**

1. NYT SKAT – nogle adresser er meget bekymrede for fremtiden. Der er ikke så meget fokus på produktionen.
2. Lisbeth Rasmussen vil ikke slippe enhederne, men vil ikke stå i vejen for nogen – dog sikker drift.
3. Talentudvikling er en succes
4. 4 stillingsopslag til Rocker/bande kriminalitet.

#### **Udland Kim Jensen**

1. Møde på fredag.

#### **Motor Winnie W Andersen**

1. Møde med ny direktør på torsdag.
2. Kim Saastamoinen-Jakobsen vil være der 2 måneder endnu.

#### 6) Eventuelt

Peter Hansen foreslår en fællesmøde hvor alle medlemmer fra kredsen inviteres, Tine Todsén og Peter Hansen arbejder videre med forslaget.

Næste møde i Tønder den 4.12.2017 kl. 09.30

#### Referent

Peter D Jørgensen